

Konformitätserklärung - REACH *Certificate of Compliance - REACH*

Lieferant Hadler GmbH
Supplier Fritzlärer Str. 19
 D-34587 Felsberg
 Germany

Wir erfüllen die durch die REACH-Verordnung (**R**egistration, **E**valuation, **A**uthorisation and **R**estriction of **C**hemicals) (EG) Nr. 1907/2006 an uns gestellten Anforderungen und verfolgen regelmäßig Änderungen der REACH-Verordnung sowie der Kandidatenliste. Über durch die REACH-Verordnung verursachte Veränderungen unserer Lieferprodukte werden wir Sie im Rahmen unserer Geschäftsbeziehung informieren und im Einzelfall geeignete Maßnahmen mit Ihnen abstimmen.

In Bezug auf Artikel 33 der REACH-Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 teilen wir Ihnen Folgendes mit: Eine aktualisierte Kandidatenliste* (Stand: 10.06.2022) gemäß Artikel 59 (1, 10) der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH) wurde publiziert. Unser(e) Erzeugnis(se) und seine Verpackung(en) enthält/enthalten keine Stoffe der aktuellen Kandidatenliste in Konzentrationen von mehr als 0,1 Massen-%.

*Referenz: <http://echa.europa.eu/web/guest/candidate-list-table>

We are in compliance with the requirements set by the REACH regulation (**R**egistration, **E**valuation, **A**uthorisation and **R**estriction of **C**hemicals) (EC) No. 1907/2006 of the European Parliament and of the council and are closely following any modification of REACH regulation as well as the candidate list. We shall inform you in the framework of our business relations about the changes to our products resulting from REACH and agree on suitable measures on a case-by-case basis.

With regard to article 33 of the REACH regulation we would like to communicate the following information:

According to article 59 (1, 10) of the regulation (EC) No. 1907/2006 (REACH), an updated candidate list* (as of 2022/06/10) was published. Our article(s) contain(s) and its/ their packaging(s) contain no substances of the current candidate list in an concentration above 0.1 mass-%.

*reference: <http://echa.europa.eu/web/guest/candidate-list-table>

Felsberg, 2022-06-30

Unterschrift
Signature

Name und Position Andreas Hadler, Geschäftsführer
Name and job title Andreas Hadler, Managing Director